

5D4N

PHU QUOC ISLAND HOLIDAY PARADISE

VinWonders * Safari Park * Phu Quoc Island * Grand World



TC: VNM-609-5D

HIGHLIGHTS

- ✓ Famous Pepper Farm
- ✓ Dinh Cau Temple
- ✓ Tranh Stream
- ✓ Duong Dong Night Market
- ✓ Hon Thom Island (Pineapple Island)
- ✓ Guinness World record Longest Cable Car
- ✓ Aquatopia Water Park
- ✓ Fish Sauce Factory
- ✓ Forest Wine Sim Winery
- ✓ Long Beach Pearl Farm
- ✓ Vin Wonders Safari Park
- ✓ Vin Wonder Theme Park
- ✓ Corona Casino

PACKAGE INCLUSIVE

- ✓ 04 nights hotel in Phu Quoc w Bf
- ✓ Tours, Meals & Transfer as per Itinerary
- ✓ Admission fee as per itinerary
- ✓ English speaking Guide (Surcharge apply if Chinese Guide)
- ✓ Hon Thom cable car two way tickets + Aquatopia Water Park
- ✓ Entrance ticket to VinWonders and Safari Park

PACKAGE EXCLUDES

- ✓ Compulsory Tippings to Guide+Driver USD5/pax/day
- ✓ Personal Travel Insurance
- ✓ Visa fee (if any)
- ✓ All personal expenses

SPECIAL MEALS ARRANGEMENT

- ✓ Phu Quoc special local noodle-Bun Quay
- ✓ Water Coconut sweet Soup
- ✓ Vietnam Spring Rolls
- ✓ Vietnam Clay Pot Rice
- ✓ Seafood Steamboat
- ✓ Local Garden Chicken
- ✓ Chinese Roast Duck
- ✓ Int'l Buffet at Pineapple Island
- ✓ Phu Quoc Sea Cucumber (Valid only for Group min 20pax up)

DAY 01 ARRIVAL PHU QUOC →

(NIL)

Upon arrival at Phu Quoc airport, welcome by our local guide, transfer to Hotel & Overnight in Phu Quoc.

HOTEL: AVS / TAHITI RESORT/ OCEAN PEARL 4*

DAY 02 PHU QUOC - HON THOM ISLAND

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Pick up & transfer to **Ho Quoc Pagoda**, It is the largest and unique temple on Phu Quoc. Get on the newly-opened cable-car ride from Phu Quoc island to **Hon Thom Island**, also known as **Pineapple Island**, is a genuinely breathtaking experience. You soar over a turquoise sea and coral reefs, hopping between islands, with an amazing bird's-eye view. At almost 8km long, the Phu Quoc cable car is also the longest non-stop three-way cable car in the world, as verified by the Guinness Book of World Records. Enjoy international buffet lunch at Hon Thom Island. After lunch, free time for signseeing at Natural Park, **Eagle's Eye Unique 360 degree Observatory Ride** & swimming at **Aquatopia Water Park**. In the afternoon, explore **Mediterranean Town**. The town has great combinations of amazing natural scenery and harmonious architecture, and has contributed to make Phu Quoc island truly an ideal tropical paradise and dream island for everyone. Photo stop at **height 75 Meter clock Tower**. Visiting **Kiss Bridge** is considered one of most romantic things to do in Phu Quoc. Continue to visit **Fish Fauce Factory** & **Pearl Farm**. Meals & overnight in Phu Quoc.

HOTEL: AVS / TAHITI RESORT/ OCEAN PEARL 4*

DAY 03 PHU QUOC - CITY TOUR

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Breakfast, visit Duong Dong Wet Market - among the lists of must-visit locations for travelers. With a wide range of products, the Duong Dong market is suitable for individuals with different budgets. Next heading to Ho Quoc Pagoda, is the largest and most peaceful Buddhist temple on Phu Quoc Island. Next visit Ham Ninh Fishing Village is one of the oldest fishing villages in Vietnam. It is located on **Phu Quoc island** which is less than 20 km from the center of Dong Duong town in the northeast. There are a lot of interesting places around. Continue visit Vietnam Most Famous Pepper Farm to take photos or viewing these amazing storks of pepper trees or the drying pepper. Follow by visit the forest wine Sim Winery, unique specialties of Phu Quoc Island. visit **Dinh Cau Temple**. Continue to visit **Sunset Sanato** . After Dinner and shopping at Duong Dong Night Market. Meals & Overnight in Phu Quoc.

HOTEL: AVS / TAHITI RESORT/ OCEAN PEARL 4*

DAY 04 VINWONDERS - GRAND WORLD

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, visit **Vinpearl Safari Park**, boasting to be Vietnam's largest zoological park, conserve abundant indigenous and exotic flora and fauna. The sanctuary is home to 400 species of plants, and 2000 wild animals representing 140 different species, many of which are considered rare and endangered. Lunch at **Vietnam & Cambodia border**, Next visit **Vin Wonders Theme Park**, watching mermaid show at **The Sea Shell Aquarium** and enjoy plenty of attractive indoor / outdoor games and exciting performances, Continue to visit **Corona Casino**. Follow by visit to **Grand World - Bamboo Legend -Urban Park- Colorful of Venice**. Meals & Overnight in - Phu Quoc.

HOTEL: AVS / TAHITI RESORT/ OCEAN PEARL 4*



DAY 05 DEPARTURE PHU QUOC →

(Breakfast)

After breakfast, free till transfer to Airport for your flight home, bringing home fond memories of beautiful Phu Quoc Island **WTS Travel**



- Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to English version itinerary.

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS SERVICE A member of: **NMIS** MEMBER ASSOCIATION OF TRAVEL AGENTS SINGAPORE

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

instagram wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg

五天四夜

越南富国岛度假天堂

(菠萝岛 * 温佩主题公园 * 野生动物园 * 大世界 * 富国岛市区)



TC: VNM-609-5D

行程特色

- ✓ 阳东夜市购物
- ✓ 参观 CORONA 赌场
- ✓ 乘世界最长缆车前往菠萝岛
- ✓ 水上乐园
- ✓ 鱼露厂及制做方式过程
- ✓ 富国岛特产的桃金娘酒厂
- ✓ 越南最大的长滩养殖珍珠中心
- ✓ 体验各种游戏
- ✓ 享受精彩的表演
- ✓ 越南最大野生动物园
- ✓ 140 种不同的物种
- ✓ 含许多罕见和濒临灭绝的保护动物

行程包含

- ✓ 四晚富国岛酒店住宿+早餐
- ✓ 观光,餐饮,接送以行程为主
- ✓ 入门票
- ✓ 英语导游 (华语导游另加费)
- ✓ 菠萝岛来回览车票
- ✓ 水上乐园
- ✓ 富国岛野生动物园+温佩主题公园

行程不含

- ✓ 导游+司机的小费: 美金五元/每人每天
- ✓ 入境签证
- ✓ 个人旅游保险
- ✓ 签证费
- ✓ 个人消费

包含以下特色餐

- ✓ 富国岛著名小卷米粉
- ✓ 椰子甜汤
- ✓ 越南春卷
- ✓ 越南沙煲饭
- ✓ 海鲜火锅
- ✓ 当地甘榜鸡
- ✓ 在菠萝岛上国际自助餐
- ✓ 富国岛海参
(仅限最少每团 20 人以上)

第一天 新加坡 → 富国岛

(无)

抵达富国国际机场, 游专业导游迎接往酒店, 住宿富国岛

酒店: AVS / TAHITI RESORT/ OCEAN PEARL 4*



第二天 富国岛 - 菠萝岛

(早 / 午 / 晚)

早餐后, 前往鼎鼎大名的护国寺是富国岛上最大、独特的佛教寺院, 接下来乘坐世界上最长的缆车前往菠萝岛, 享用国际自助午餐, 随后自由活动于天然岛屿的鹰眼独特的 360 度观景台&水上乐园自由游泳。下午返回陆路探索地中海小镇。该镇将令人惊叹的自然风光与和谐的建筑完美结合, 使富国岛真正成为每个人理想的热带天堂和梦想之岛。打卡于 75 米高的钟楼塔。参观接吻桥-被认为是最浪漫的活动之一。结束后继续参观鱼露厂&珍珠养殖中心。午晚餐和住宿富国岛。

酒店: AVS / TAHITI RESORT/ OCEAN PEARL 4*

第三天 富国岛市区游

(早 / 午 / 晚)

早餐后, 参观阳东早市。这里也是全富国岛最大的市场, 种类繁多; 适合不同预算的选择。前往游览护国寺岛上最大、最宁静的佛教寺庙。接着游览涵宁渔村是越南最古老的渔村之一。它位于富国岛上, 东北距离同阳镇中心不到 20 公里。渔村周围有许多有趣的地方供您体验如港口和美丽宁静的海滩。接着参观越南最有名的胡椒农场和富国岛特产的桃金娘酒厂。前往参观富国公庙。续程参观桑拿托日落海滩欣赏夕阳美景。晚餐后自由购物于阳东夜市, 住宿富国岛。

酒店: AVS / TAHITI RESORT/ OCEAN PEARL 4*

第四天 野生动物园 - 温佩主题公园 - 大世界

(早/午/晚)

早餐后, 前往富国岛温佩野生动物园, 被认为是越南最大的动物园。这里拥有 400 种植物, 2000 种野生动物代表 140 种不同的物种, 其中许多被认为是罕见和濒临灭绝的保护动物。午餐于越南和柬埔寨的边界, 紧接着前往富国岛温佩主题公园的海龟水族馆-观看美人鱼表演, 随后可以体验各种的游戏, 享受精彩的表演。继往可洛纳赌场。随后参观不夜城大世界: 竹子传说- 艺术城公园 - 魅力威尼斯。午晚餐和住宿富国岛。

酒店: AVS / TAHITI RESORT/ OCEAN PEARL 4*



第五天 富国岛 → 新加坡

(早餐)

早餐后, 自由活动, 于指定时间送往富国岛机场, 返回美丽家园。希望你有个愉快的旅程



○行程如有更改将以当地旅行社最后安排为准, 恕不预先通知。

○如果中文和英文有不符之处, 将以英文为准。

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: NATA

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

ig wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg